
Referat af Pårørendeforeningen Landsbyen Sølunds bestyrelsesmøde 09. 0ktober 2023. 
Afbud fra Ulla, John, Agnes og Aase. 
Til stede: Anne-Marie, Karl, Margit H, Margit G P, Solvej og Leif. 
17 – 18 
Landsbyleder Anne-Marie Kruse deltager i mødet med os 

1. Det fælles pårørendemøde 15.11. Hvor er vi? Karl, Ulla og Margit H har deltaget i møde 
med Jacob og Søren. Deltagerne blev enige om, at aftenen starter med et oplæg af Anne-
Marie Kruse, hvorefter de pårørende har mulighed for at ”besøge” de forskellige 
”stationer”: AC-Skanderborg, AC-Sølund og Hylke Ridecenter. Indbydelse sendes til 
pårørende og værger. 

2. Omstruktureringen efter vicelandsbyleder Elin Daugaards arbejdsophør. 
Vicelandsbylederen og VISS-lederen holdt op samtidig, så ledelsen besluttede at slå disse 
to stillinger sammen til én. Harry er ansat. 

3. En pårørende har henvendt sig (til Margit G P) med bekymring over datterens økonomiske 
situation efter overgang til den ”nye pension”. Den pårørende skal kontakte sin 
sagsbehandler for ad denne vej at få løst problemet. 

4. Evt. 
a. Byggeri. Restaureringen af pavillon 5 skrider planmæssigt frem. Sundhedsgangen er 

lukket og genhuset i pavillon 3. 
b. Vaccination af beboerne. Umiddelbart skal beboerne vaccineres i vaccinationscentrene 

som alle andre. AMK og Margit H arbejder dog på en løsning, så beboerne kan blive 
vaccineret på Sølunds matrikel. 

c. Ang. registrering, så registreres der i Landsbyen det, der skal registreres. 
d. Fra 1. januar skal rengøring, teknik, vedligehold mm ledelsesmæssigt forankres i 

Skanderborg Kommune. 
e. Busser. Det er et problem, at mange af Landsbyens busser er så gamle, at de ikke kan 

gå igennem et syn. Derfor vil vi i bestyrelsen undersøge, om vi kan søge fonde til 
anskaffelse af nye busser.  

18 – 20 
1. Godkendelse af referatet fra 17.08. Godkendt 
2. Nyt fra kasserer. Kasserer afventer udmelding fra teknisk afdeling mht hvor meget man 

kan yde i forbindelse med installation af den ene donation fra Føtex, Skanderborg: 
Sansegyngen. Placeringen er vedtaget. Det bliver på Guldhornets grund. Den anden 
donation fra Odd Fellow; Skanderborg: Æbletræerne placeres sandsynligvis også bedst på 
Guldhornets grund.  

3. Nyt fra webmaster. Det er godt at have Facebook til aktuelle meddelelser, mens det er 
mere arbejdskrævende at lægge ting op på vores hjemmeside. 

4. Nyt fra PRISK (punktet udgår pga fravær af vores repræsentanter i Rådet. 
5. Evt. 

a. Juleslik. Dette uddeles til beboerne søndag eftermiddag 17.12. af Margit H og Margit G 
P samt disses ægtefæller. Vi håber i lighed med tidligere på en donation fra Brugsen, 
Skanderborg. 

b. Punkter til næste bestyrelsesmøde: 
a. Fondsansøgninger til busser  
b. Pårørendesamarbejdet 

Referent: Margit G P, 10.10.2023 


